



GRAND | HYATT

台北君悅酒店
11051台北市信義區松壽路二號

+886 2 2720 1234 電話
+886 2 2720 1111 傳真

taipei.grand@hyatt.com

君悅會議

台北君悅酒店呈現給您君悅會議 - 城中首選的會議場地及精心設計之服務
滿足您一個成功會議的各項需求。各式不同的會議場地、最先進的設備以及多元的餐飲設施
君悅會議是您舉辦各種不同會議的最佳選擇

專案價格

最低基本費用每人NT\$2,300起，適用於三樓小型宴會廳
另有最低基本費用每人NT\$2,700起，適用於君寓及凱悅廳

特別禮遇	
會議時間	· 上午八時三十分至下午四時三十分
視聽設備	· 兩支麥克風 · 免費使用影音設備包括一組LCD投影機及螢幕 · 提供所有與會者免費無線寬頻上網 · 專屬會議助理及技術人員提供您最即時及適切的專業服務
茶點	· 與會人員可免費使用早上一次茶點及下午一次茶點
午餐	· 午餐於宴會廳享用特製午間中西式套餐。

· 以上價格需另加一成服務費，最低保證人數為20人
(此報價適用於星期一至星期五)

君悅會議亦提供半日會議專案之服務

如需任何特殊服務請不吝聯絡君悅專業團隊為您服務。

如需詳情或預訂，請洽台北君悅會議宴會部：02 2720 1200分機3957或 3948。



taipei.grand.hyatt.com



GRAND HYATT TAIPEI
2 SongShou Road, Xinyi District,
Taipei 11051, Taiwan (R.O.C.)

+886 2 2720 1234 TELEPHONE
+886 2 2720 1111 FAX

taipei.grand@hyatt.com

GRAND | HYATT

HYATT MEETING PLAN

A meticulous collection of facilities and services designed to fulfill the needs of prominent business professionals. With a variety of meeting venues, featuring a varied selection of state-of-the-art equipment, complemented by Grand Hyatt Taipei's renowned food and beverage facilities, HYATT MEETING PLAN is the premier choice for all your business requirements.

FULL-DAY MEETING PACKAGE:

Meeting rates begin at NT\$2,300 per person for at 3rd floor standard function room.
For events at the grand residence and grand ballroom, rates begin at NT\$2,700.

EXCLUSIVE BENEFITS INCLUDE	
Meeting Hour	• 8:30 am to 4:30 pm
Audiovisual Equipment	<ul style="list-style-type: none"> • Two Microphones • Complimentary audio/visual equipment, including one set of LCD projector and screen • Public wireless internet access for all meeting delegates • An appointed Meeting Concierge and Technology Butler assigned to each function to provide immediate, personalised service and attention.
Refreshment	• Meeting participants may enjoy one morning Coffee Break and one afternoon Coffee Break with a wide selection of beverages and snacks.
Lunch	• includes designed Chinese / Western Set luncheon in the function rooms

The above rates are based on a minimum of 20 people and subject to a 10% service charge.
HYATT MEETING PLAN may also be tailored for half-day meeting.
(This price is valid from Monday to Friday)

For any size of your meeting or event, let the award-winning team at Grand Hyatt Taipei add a little grandeur to your event!

For more information or reservations, please contact Grand Hyatt Taipei's Events Department on 02 2720 1200 ext. 3957 or 3948.



taipei.grand.hyatt.com